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     Protokół Nr 299/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 14 listopada 2022 roku  

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 

O godzinie 13:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Podczas posiedzenia nieobecny - Mariusz Norsesowicz 
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

5. Tomasz Domina – Radca Prawny 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany 

do porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 2a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali 

konferencyjnej znajdującej się w  budynku Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 

15 w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

3. Przedłożenie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz projektu Uchwały Rady Powiatu  
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w Myśliborzu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2023-2033 organowi stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Szczecinie. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

5. Ustosunkowanie się do wniosków zaleceń i pokontrolnych z kontroli przeprowadzonej 

przez zespół kontrolny Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie umów zleceń z ekspertami w związku z ich udziałem  

w pracy komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy 

na stopień nauczyciela mianowanego oraz zatwierdzenie kwoty 300,00 zł dla eksperta 

za udział w ww. komisji. 

8. Zapoznanie się z wezwaniem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

z dnia 10.11.2022r. znak SzB.L.dz.88/2022 do wykonania uchwały Nadzwyczajnego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Nr 03/10/2022 z dnia  

7 października 2022 roku w sprawie wniesienia dopłaty w wysokości 675 750,00 zł. 

9. Zapoznanie się pismem Ogólnopolskiego Związku Zawodowego Pielęgniarek  

i Położnych Zakładowej Organizacji Związkowej przy Szpitalu BARLINEK Sp. z o.o. 

z dnia 8.11.2022r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego jakie Rada Powiatu  

w Myśliborzu odmówiła szpitalowi podczas sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 

26.10.2022r. 

10. Rozpatrzenie uwag do projektu umowy zlecenia na doradztwo prawne. 

11. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu październiku 2022 roku z podziałem na 

komórki organizacyjne. 

12. Sprawy różne  

13. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.2a) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego użyczenia sali konferencyjnej  

w dniu 24 listopada 2022 roku znajdującej się w budynku Powiatu Myśliborskiego  

przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu dla Obszaru Funkcjonalnego „Lider Pojezierza” w celu 

przeprowadzenia spotkania Grupy Roboczej oraz Rady Programowej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 299/1036/2022 z dnia 14 listopada 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.5 

Ustosunkowanie się do wniosków zaleceń i pokontrolnych z kontroli przeprowadzonej 

przez zespół kontrolny Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

(Projekt pisma stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Poinformowała, że w związku z przedstawionymi zaleceniami i wnioskami w Protokole Nr 1 

z dnia 28 października 2022 roku z kontroli przeprowadzonej przez zespół Kontrolny Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawia się wyjaśnienia do następujących 

wniosków i zaleceń pokontrolnych: 

 

1) Przedstawienie wyjaśnień dotyczących realizacji uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu Nr 241/802/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach w odniesieniu do likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach. 

 

W załączeniu zostanie przekazane pismo z dnia 7.11.2022r. znak EDR.0003.3.2022.JS. 

 

2) Kontrola realizacji decyzji podejmowanych przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu  

w I i II kwartale 2022 roku przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu. 

 

W załączeniu zostanie przekazane pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z dnia 

10.11.2022r. znak BO.0012.4.10.2022.MK. 

 

3) Bieżąca publikacja w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

 

Protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu są publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 

niezwłocznie po ich podpisaniu przez wszystkich Członków Zarządu Powiatu 

uczestniczących w danym posiedzeniu. Protokoły sporządzone przez protokolanta po 

podpisaniu  zostaną uzupełnione i opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej  do 

końca miesiąca grudnia 2022 roku. Ponadto informuję, że dokumentacja dotycząca posiedzeń 

Zarządu Powiatu jest dostępna w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął treść ustosunkowania się do wniosków zaleceń  

i pokontrolnych z kontroli przeprowadzonej przez zespół kontrolny Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy powołania Komisji dla przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela mianowanego dla wychowawcy  

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy w następującym składzie: 
 

1) Ewa Difort-Olejniczak – przewodnicząca komisji – przedstawiciel organu prowadzącego 

2)  Elżbieta Kanicka – przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny 

3)  Krzysztof Maciaszek – dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu 

4)  Edyta Paczkowska – ekspert z listy ekspertów ustalonej przez Ministerstwo Edukacji    

i Nauki 

5)   Marzena Pulik-Sowińska – ekspert z listy ekspertów ustalonej przez Ministerstwo 

Edukacji i Nauki 

Postępowanie egzaminacyjne odbędzie się w dniu 25 listopada 2022r. o godz. 1400  

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 299/1037/2022 z dnia 14 listopada 2022 roku w sprawie 

powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zawarcie umów zleceń z ekspertami w związku z ich udziałem  

w pracy komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy na 

stopień nauczyciela mianowanego oraz zatwierdzenie kwoty 300,00 zł dla eksperta za 

udział w ww. komisji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umów zleceń oraz zatwierdził kwotę 300,00 zł dla 

eksperta za udział w komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.8 

Zapoznanie się z wezwaniem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

z dnia 10.11.2022r. znak SzB.L.dz.88/2022 do wykonania uchwały Nadzwyczajnego 
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Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Nr 03/10/2022 z dnia  

7 października 2022 roku w sprawie wniesienia dopłaty w wysokości 675 750,00 zł. 

( Wezwanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał treść wezwania Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

z dnia 10.11.2022r. znak SzB.L.dz.88/2022 do wykonania uchwały Nadzwyczajnego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Nr 03/10/2022 z dnia  

7 października 2022 roku w sprawie wniesienia dopłaty w wysokości 675 750,00 zł. Poprosił 

Radcę prawnego o wyjaśnienie konsekwencji wniesionego wezwania. 

 

Tomasz Domina – Radca Prawny 

Przedstawił temat dotyczący wniesionego wezwania do wniesienia dopłaty i działań jakie 

mogą zostać podjęte w przedmiotowej sprawie. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odniósł się do ustaleń w przedmiotowej sprawie i realizacji założeń jakie uzgodniono. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na sytuację szpitala i współpracę z Burmistrzem Barlinka. Poruszył kwestię 

zaplanowanych spotkań. 

 

Tomasz Domina – Radca Prawny 

Poruszył temat dotyczący działań związanych z potrąceniem wierzytelności. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wniosła sprzeciw na Zgromadzeniu Wspólników spółki co do treści 

uchwały w sprawie wniesienia dopłat. Zwróciła uwagę, że spółka do tej pory nie wykazała, że 

wyczerpano wszystkie działania jakie można było zrobić dotyczące poprawy sytuacji 

finansowej szpitala. Nie przedstawiono analizy i kalkulacji dotyczącej wyceny udziałów  

w kwocie 250,00 zł za jeden udział. 

 

Tomasz Domina – Radca Prawny 
Przedstawił wyjaśnienia dotyczące realizacji uchwały podjętej na Zgromadzenia Wspólników 

Spółki i poruszył temat dotyczący możliwości potrącenia zobowiązania na rzecz spłaty 

pożyczki udzielonej dla szpitala Barlinek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii związanej z wezwaniem do wniesienia dopłat.  

Złożyła wniosek o wystąpienie do Prezesa Zarządu Spółki o wystąpienie z kolejnym  

wnioskiem o zmianę terminu wniesienia dopłat oraz wnioskiem o przedstawienie 

szczegółowej analizy sytuacji finansowej spółki i zapytaniem, czy  zostały wyczerpane 

wszystkie możliwe narzędzia do poprawy sytuacji finansowej spółki. 

Ponadto treść wezwania powinien zostać skierowany do Komisji Stałych Rady Powiatu celem 

zajęcia stanowiska w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym wezwaniem i  podjął decyzję o udzieleniu na 

nie odpowiedzi podejmując następujące działania: 

Występując z kolejnym wnioskiem o zwołanie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 

Spółki w sprawie zmiany terminu wniesienia dopłat do spółki. 

Występując z wnioskiem o przedstawienie szczegółowej analizy sytuacji finansowej spółki  

i zapytaniem, czy  zostały wyczerpane wszystkie możliwe narzędzia do poprawy sytuacji 

finansowej spółki? 

Kierując wezwanie do Komisji Stałych Rady Powiatu w Myśliborzu celem zajęcia 

stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9  

Zapoznanie się pismem Ogólnopolskiego Związku Zawodowego Pielęgniarek  

i Położnych Zakładowej Organizacji Związkowej przy Szpitalu BARLINEK Sp. z o.o.  

z dnia 8.11.2022r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego jakie Rada Powiatu  

w Myśliborzu odmówiła szpitalowi podczas sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 

26.10.2022r. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał treść przedmiotowego pisma. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię sytuacji finansowej spółki. Zwróciła uwagę na straty na poszczególnych 

oddziałach.  Zaproponowała, aby pismo zostało skierowane do Komisji Stałych Rady Powiatu 

celem zajęcia stanowiska. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem i podjął decyzję o przekazaniu treści 

przedmiotowego pisma do Komisji Stałych Rady Powiatu celem zajęcia stanowiska. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 13:50 Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 14:07. 

 

Ad.3 

Przedłożenie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz projektu Uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2023-2033 organowi stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Szczecinie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedłożyła dla Członków Zarządu  dokument projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz projektu Uchwały 

Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

Przedstawiła omówiła przedmiotowe projekty uchwał. Wskazała informacje na temat 

planowanych dochodów i wydatków na 2023 rok. Podał informacje na temat planowanej 

wysokości subwencji oświatowej. Przedstawiła porównanie projektu budżetu na rok 2023 do 

budżetu uchwalonego na rok 2022. 

Przedstawiła informacje na temat planowanego deficytu, nadwyżki budżetowej oraz 

planowanych przychodów i rozchodów. Podała informacje na temat zaplanowanych rezerw. 

Poruszyła temat dotyczący zabezpieczenia środków finansowych na wydatki związane  

z zakupem energii elektrycznej i cieplnej. Podała informacje na temat zaplanowanych 

wydatków w poszczególnych działach. Przedstawiła informacje na temat poszczególnych 

załączników do przedstawionych projektów uchwał. Podała informacje na temat planowanych 

dotacji. Podsumowując wydatki związane z oświatą poinformowała, że kwota jaką dołożono 

w projekcie budżetu to 6,5 mln zł. Zwróciła uwagę na koszty utrzymania budynków  

w m. Renice i Rów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do tematu dotyczącego utrzymania przedmiotowych budynków i ich 

zagospodarowania. Poinformował, że docelowo budynki powinny zostać przeznaczone na 

sprzedaż po sporządzeniu wyceny. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Podała informacje na temat planowanych wydatków na szkoły i placówki oświatowe 

niepubliczne. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2023 rok oraz projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033 i podjął 

decyzję o ich przedłożeniu organowi stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

w Szczecinie. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (Alicja Prill)  

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu październiku 2022 roku z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu)  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Poprosił Prezesa Zarządu Spółki o omówienie 

bieżącej sytuacji spółki i informacje na temat odbytego spotkania w NFZ oraz prognoz na 

temat współpracy ze Szpitalem Barlinek Sp. z o.o. 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że nie ma chęci po stronie Barlinka w kwestii jakiejkolwiek konsolidacji. 

Jeżeli to nie zostanie wykonane sytuacja obu szpitali będzie dramatyczna. Odniosła się do 

kwestii związanej z finansowaniem szpitali. Przekazała, że NFZ poinformował, że również 

Szpital w Dębnie zostanie poproszony o spotkanie wraz z właścicielami i przedstawienia 

stanowiska w sprawie połączenia spółek. Ponadto przekazała, że będzie zobowiązana do 

przedstawienia planu restrukturyzacji. Poinformowała, że dokona wówczas przedstawienia 

planu opracowanego przez firmę FORMEDIS. Odniosła się do tematu związanego  

z opracowanym planem. Poruszyła temat dotyczący ogłoszenia drugiego przetargu na 

dostawę cateringu do szpitala, do którego nie przystąpił Szpital Barlinek. Przedstawiła 

informacje na temat przeprowadzonego postępowania przetargowego.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o odniesienie się do tematu dotyczącego zatrudniania lekarzy przez Szpital Barlinek. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że Szpital Barlinek oferuje wyższe stawki godzinowe dla lekarzy. Przekazała, że 

otrzymała informacje, że lekarze z Dębna otrzymują zapytania dotyczące chęci pracy  

w Szpitalu Barlinek. Stawki wynagrodzenia jakie są oferowane to 200,00 zł za godzinę, 

natomiast maksymalna stawka wynagrodzenia w Szpitalu w Dębnie to 120,00 z za godzinę. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do działań Szpitala w kwestii związanej z oferowaniem wyższych stawek 

wynagrodzenia.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zadał pytanie dlaczego Szpital Barlinek wnioskuje o środki finansowe, skoro je posiada 

oferując tak wysokie stawki wynagrodzeń. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zauważyła, że takie działania są krótkofalowe, odniosła się do kwestii związanej  

z zabezpieczeniem środków na wynagrodzenia.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o omówienie tematu dotyczącego bieżącej sytuacji Szpitala w Dębnie. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że starała się jak najdłużej wnioskować o jakiekolwiek środki finansowe dla 

szpitala. Jednak wszystkie wyliczenia wskazują, że jest duże ryzyko związane z brakiem 

środków na wypłaty wynagrodzeń. Poinformowała o rozmowach przeprowadzonych z NFZ. 

Szpital otrzymał zwiększony ryczałt o 80 000,00 zł miesięcznie od 1 października br. Ponadto 

Szpital otrzymał środki w wysokości 5 000,00 zł na nocną i świąteczną opiekę zdrowotną 

oraz 75 000,00 zł na Izbę Przyjęć. Przekazała, że pomimo tego spółka potrzebuje wsparcia. 

Poruszyła temat dotyczący wykonania ryczałtu. Poinformowała, że będzie wnioskowała do 

NFZ o zwiększenie kwoty ryczałtu na rok przyszły. Zaproponowała, aby Powiat Myśliborski 

rozważył udzielenie wsparcia finansowego dla Szpitala w wysokości 1 mln zł.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy Prezes przeprowadziła rozmowy z Gminą Dębno w tej sprawie? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że rozmawiała w tej sprawie z Burmistrzem Dębna, który wykazał otwartość 

na propozycję, gdy będzie decyzja powiatu wówczas wesprze szpital. 

Poruszyła temat dotyczący odraczania opłat ZUS i Urzędzie Skarbowym. Poprosiła o wzięcie 

pod uwagę udzielenie wsparcia finansowego.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że należy przeprowadzić rozmowy w tej sprawie.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poruszyła temat zobowiązań wymagalnych i temat ich realizacji w Szpitalu Barlinek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 4  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu  - Małgorzata Popławska 

Przedstawiła projekt uchwały. Przekazała, że zmian dokonuje się na podstawie: 

1) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 563/2022  

z dnia 3 listopada 2022 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 700 – Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, §2110 – 

7.233 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów operatów szacunkowych, niezbędnych 

do ustalenia wysokości odszkodowania z tytułu utraty praw do nieruchomości.  

2) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 569/2022  

z dnia 8 listopada 2022 roku o zwiększeniu planu dotacji (z rez. cel. b. p. poz. 4)  

w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75478 – 

Usuwanie skutków klęsk żywiołowych, §2110 – 43.000 zł z przeznaczeniem na 

doposażenie techniczne oraz wymianę zużytego lub wyeksploatowanego sprzętu 

wykorzystywanego podczas działań ratowniczych na Odrze.  

3) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 574/2022  

z dnia 8 listopada 2022 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 700 – Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, §2110 – 

1.082 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów podatku od nieruchomości Skarbu 

Państwa. 

4) wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o przeniesienie kwoty 600 zł 

pomiędzy paragrafami w rozdziale 80195 – Pozostała działalność w celu zabezpieczenia 

środków finansowych na wynagrodzenie dla ekspertów podczas awansu zawodowego.  
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5) wniosku Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o przeniesienie kwoty 6.578 zł 

pomiędzy paragrafami w rozdziale 71015 – Nadzór budowlany w celu zabezpieczenia 

planu wydatków na zakup materiałów i wyposażenia oraz usług telekomunikacyjnych.  

6) wniosku Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych o przeniesienie 

pomiędzy paragrafami kwoty 7.840 zł  w rozdziale 75515 – Nieodpłatna pomoc prawna 

oraz kwoty  165.040 zł pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 750 – Administracja 

publiczna w celu zabezpieczenia środków na pochodne od wynagrodzeń, diety dla 

członków Zarządu, zakup energii elektrycznej oraz pozostałe zakupy.  

7) wniosku Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie  

o zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 80.000 zł w rozdziale 85510 – 

Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych w związku z otrzymaną dotacją od 

Województwa Zachodniopomorskiego na zakupy inwestycyjne związane  

z funkcjonowaniem kuchni.  

8) zwiększa się planu dochodów i wydatków w rozdziale 75411 – Komendy powiatowe 

Państwowej Straży Pożarnej na podstawie zawartej umowy pomiędzy 

Zachodniopomorskim Komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży Pożarnej oraz 

Powiatem Myśliborskim przy udziale Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Myśliborzu. Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

przekaże kwotę 79.038 zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania „zakup obuwia 

służbowego nowego wzoru dla funkcjonariuszy PSP” oraz wydatki bieżące. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 299/1038/2022 z dnia 14 listopada 2022 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.10 

Rozpatrzenie uwag do projektu umowy zlecenia na doradztwo prawne. 

(Projekt umowy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił projekt umowy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że pierwsza uwaga dotycząca uzupełnienia zapisu w § 1 ust. 2 tiret 1 została 

przyjęta, natomiast jeżeli chodzi o kolejną uwagę w zakresie zwiększenia ilości godzin 

świadczenia usług z 5 do 10 godzin to zaproponowano, aby została ona zmieniona przy 

założeniu pozostawienia w §3 ust. 4. Odniosła się do przedstawionej propozycji. Wniosła 

uwagi dotyczące zapisu dotyczącego wynagrodzenia za dojazd na spotkania. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zaproponowała, aby spotkania odbywały się w kancelarii prawnej ograniczając ilość 

wydatków za dojazdy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat dotyczący współpracy i proponowanych stawek wynagrodzenia. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do tematu dotyczącego realizacji zapisów umowy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała przyjęcie zaproponowanych uwag do projektu umowy, wskazała na kwestię 

organizacji spotkań w siedzibie Kancelarii Prawnej. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął uwagi wniesione do projektu umowy zlecenia na doradztwo prawne. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o realizację zaleceń pokontrolnych  w związku z przeprowadzoną przez Kuratorium 

Oświaty w Szczecinie kontrolą doraźną w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy 

dotyczącą funkcjonowania Szkoły Branżowej I stopnia? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii dotyczącej zapisu w sprawie przeniesienia wychowanków i pisma 

Kuratora Oświaty. Przygotowany został harmonogram do końca roku. Przekazał, że nie 

zgadza się z tym, gdyż dyrektor placówki musi mieć świadomość, że jeżeli zalecenie nie 

zostanie wykonane, to Kurator wystąpi z wnioskiem o jego odwołanie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy dyrektor przygotował harmonogram wykonania zaleceń? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak. Przekazał, że nie było możliwości przedyskutować ten temat. Zwrócił 

uwagę, że przeniesienie wychowanków związane jest z logistyką dotyczącą przewiezienia, 

czas przeniesienia dzieci powinien obejmować okres przerwy międzyświątecznej.  

Przedłużenie wykonania zalecenia obejmuje miesiąc czasu od 21 listopada br. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przedstawienie treści zalecenia pokontrolnego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił, aby dokumenty zostały przedstawione przez Naczelnik Wydziału Edukacji  

i Rozwoju. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że dyrektor poinformuje Radę Pedagogiczną i przedstawi informacje na temat 

zaleceń jakie są oraz wystąpi do nauczycieli i wychowawców z zapytaniem, czy będą 

dojeżdżać do pracy, gdyby był problem będzie szukać nauczycieli do prowadzenia procesu 

dydaktycznego w Smolnicy.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił o omówienie tematu dotyczącego Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy 

na następnym posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że do 21 listopada 2022 roku należy powiadomić Kuratora o wykonaniu zaleceń. 

Większość zaleceń jest wykonanych, natomiast te jest w trakcie. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad.13  

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 

 

 


